
ЛИМАНСЬКА МІСЬКА РАДА
ПРОТОКОЛ

засідання постійної комісії
з питань житлово-комунального госпштарсгва та К(тупальпої власності

м. Лиман
М 75 01.11.2019

Взяли участь в засіданні: Колода П.І.. 1аврп..стпю А.М.. Ковальова О.М..
Риков А.Б
Відсутні: Іісрсбийпіс Л.] '.

Комісія: правомочна.
Взяли участь у засіданні: Каракуп Т.Ю. - сскрстар міської ради. Короткова
К.В. - начальник відділу органі іапій ної робот її та іиіутрііппьої політики

ПОРЯДОК дЕпний:
[. Про обрання голови постійної комісії міської ради “з питань житлово-

комунального господарства та комунальної власності
Доповідач: Колода П.1. - секретар постійної комісії

2. ііро внесення змін до рішення .ііпманської міської ра ні від 23.12.2015 М» 7.1'3-63
"Про затвердження постійних комісій Краспо.іпмапської міської ради в новій
редакції”
Доповідач: Каракуц Т.Ю. - секретар міської ради

1. СЛУХАЛИ: Про обрання готови постійної комісії міської ради '; питань
житлово-комунального господарсі ва та ком) І.Єіціыіої власності
ДОПОВІДАЧ: Колода П.1.- сскрстар пост іііпої комісії
В зв“язку із складанням повноважспь дсп) 11111] міської радп (.“вирида В.В.
(іолови комісії). запропонував членам комісії визначитися із кандидатурою на
посаду голови постійної комісії міської ради '; питань экптдово-комунального
господарства та комунальної власності. З;.іі]>оіі...і>іс.ів обрати іояовоіо комісії
і'авриленка А.М.
ВИС'ГУПИЛИ:
]. Риков А.Б. - депутат міської ради. члсн комісії, запропонував підтримати
кандидатуру Гаврилека А.М. щодо обрання головок) постійної комісії міської
ради з питань житлово-комунальпого господарстіш га ком) па.іьпої власності2. ГавриленкоА.М. заявив про конфлікт іпісрссп: прп розкоші даного питання.ВИРІЦІИЛИ: обрати головоіо посгіііпоі комісії з питань житлово-
комунального господарства та ком) паціьпої в.:іаспосіі і'аврплспка А.М.
ГОЛОСУВАЛИ: "за" - 3, "проти" - НСМШ, ”утрпмались” .. псмає; "пс голосував" -
1 (Гавриленко А.М.)

2. СЛУХАЛИ: Про внесення ьміп до рііпсппя .ііимапсьіюї міської ради від,.").122015 Мы 7/3-63 "Про затвсрдуксппя постіііпих комісііі Красііолиманськоїміської ради в новій редакції"
ДОПОВІДАЧ: Каракуц Т.Ю. - секретар міської ради
ВИСТУП ИЛИ:
ГавриленкоА.М. заявив про коп(])лікг інгерссаі при розгляді даного питання.



ВИРІШИЛИ: підтримати запропонований до розгляду прост рішення та винести
на розгляд міської ради 'ГОЛОСУВАЛИ: "за" - 3, "проги" - немає, "утриматись" - немає: "не голосував” -
] (Гавриленко А.М.)

Секретар постійної комісії П.І. Колода


